



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 31-03-2025

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 31-03-2025

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Ivar Tames, Bas Laan, Daniël van Lammeren, Danyscha Griffith, Ivana Djurica, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Splinter Achterveld (vicevoorzitter), Wisse Herfst, Sacha Ester (voorzitter)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

- Sacha: Ik ben op 07-04 online bij de PV aanwezig i.v.m. een vakantie. Splinter zal dus voorzitten.
- Wisse: Ik ga verhuizen, dus ben ik waarschijnlijk in juli iets minder beschikbaar.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Post in/uit

Er was geen post in/uit

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 24-03-2025



4.1. Notulen en actiepunten

Sacha	1. gaat in gesprek met afdeling Communicatie 2. maakt een subtitel bij elk kopje in het SR-enquêteverslag 3. maakt een tabel van de resultaten in het SR-enquêteverslag 4. gaat schrijven dat respondenten marginaal kunnen veranderen 5. koppelt het advies van de FSR over 'Hot Moments' terug aan de decaan 6. plaatst de StaVaZa van DB bij de volgende PV opnieuw	1. lopend 2. gedaan 3. gedaan 4. gedaan 5. gedaan 6. gedaan
Maisy	1. schrijft een vergaderstuk over 'de nacht van de vluchteling' 2. koppelt de reactie van de FSR terug aan Martijn van der Meulen en brengt hem in contact met Dr. Ravesloot 3. bestelt een A2-formaat evaluatieposter 4. bestelt de poster van de FSR 2024-2025	1. lopend 2. lopend 3. lopend 4. lopend
Splinter	1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 2. neemt contact op met Fabiënne omtrent de vacature en sollicitatie van de toekomstige ambtelijk secretaris van de FSR 3. gaat TAQT-trainingen uitzoeken en voorstellen aan de overige raadsleden 4. gaat aan de hand van OCW richtlijnen het overzicht van instemmingsrecht bekijken 5. stuurt direct na de PV de reactie van de FSR betreffende de delen B van de OER'en bachelor Medische Informatiekunde en master Medical Informatics van de FdG geldend voor studiejaar 2025-2026, op naar Neeltje Schrofer (en de desbetreffende gremia betrokken bij deze OER'en)	1. lopend 2. lopend 3. lopend 4. gedaan 5. gedaan
Ivana		
Lieke	1. gaat het onderscheid tussen 'verwacht' en 'verplicht' uitvragen bij Chantal Albicher 2. gaat samen met Ivar en Splinter nadenken over een conceptvoorstel om als reactie naar Neeltje Schrofer te sturen namens de FSR	1. lopend 2. gedaan
Wisse		
Bas	1. gaat informatie uitvragen over OER deel B MI 2. helpt bij het voorstel voor een tekstuele verandering bij OER deel B MI	1. gedaan 2. gedaan 3. gedaan

	3. plaatst de StaVaZa van CoMI bij de volgende PV opnieuw	
Daniël		
Danyscha	1. gaat een TAQT-training voor het overdrachtsweekend inboeken	1. lopend
Ivar	1. gaat zich inlezen over het Green Team en laat Sacha weten of hij wil aansluiten 2. gaat samen met Lieke en Splinter nadenken over een conceptvoorstel om als reactie naar Neeltje Schrofer te sturen namens de FSR	1. gedaan 2. gedaan
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies	1. bespreken de uitslagen van het SR-enquêteverslag met de desbetreffende gremia	1. lopend
CoMa	1. met MT-MA de Plexuz app bespreken	1. lopend
CoBa	1. met MT-BA de Plexuz app bespreken 2. gaat bedenken hoe zij de studiekeuzecheck voor zich ziet	1. lopend 2. lopend
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 24-03-2025 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

- Op 17-03-2025 zijn Sacha, Splinter en Wisse (ter vervanging van Maisy) bij het 2-maandelijks overleg met Yvo Roos, Hotze Lont en Suzanne Geerlings geweest. Hierin is besproken:
 - De stage-uitwisseling met de Hebrew University of Jerusalem zijn vanuit de UvA gestopt, naar aanleiding van onderzoek vanuit de nieuwe commissie over ethische samenwerkingen. De Faculteit der Geneeskunde (FdG) heeft geen uitwisselingen met deze universiteit, dus zorgt dit hier niet voor veranderingen.
 - Suzanne Geerlings is in contact met het team achter ELLLA (E-health Living and Learning Lab). Zodra een adequate begroting wordt opgesteld vanuit dit team zal Suzanne kijken naar verdere stappen richting een fysieke locatie.
 - Er is een update gegeven over het Project MOFA, welk in het voorjaar van start lijkt te gaan.
 - Het incident met de Activistenpartij is besproken. Yvo Roos heeft aangegeven dat er momenteel twee tegenstrijdige verhalen klinken over de gebeurtenissen rondom het

incident. Er is nu geen manier om te bepalen waar deze discrepantie vandaan komt en hoe de ware gebeurtenissen vastgesteld kunnen worden. De FSR heeft aangegeven geen wens tot nadere betrekking te hebben, aangezien deze discussie tussen de Activistenpartij en het Amsterdam UMC plaatsvindt.

- De organisatie van de bijdrage van het Amsterdam UMC op het Festival op de Ring is besproken. Er zullen vanuit de UvA en de VU studenten helpen om leuke activiteiten op te zetten. De eventuele vergoeding voor de hulp van deze studenten staat nog ter discussie. Suzanne Geerlings en Splinter zullen hier in de betreffende overleggen over verder praten.
- In de faculteit bestaat een Green Team, die zich richt op duurzaamheid binnen de faculteit. Suzanne Geerlings vroeg zich af of de FSR hier ook deel aan wil nemen.
- Medische Informatiekunde is bezig een honourstraject op te zetten. In dit traject zouden enkele vakken overlappend met Geneeskunde gegeven kunnen worden.
- Op 18-03-2025 hadden CoBa en CoMa een OT-GEN overleg. Tijdens het maandelijks overleg met het OTGEN (Opleidingsteam Geneeskunde) is de huidige overlegstructuur besproken. Er is besloten de formele OTGEN overleggen met de FSR te annuleren, omdat de tussentijdse informele overleggen goed gewaardeerd en benut worden. Om wel formele afspraken vast te kunnen leggen, zal een Afspraken en Besluiten lijst worden opgesteld. Hierin kunnen beide partijen afspraken laten vastleggen die uit de informele gesprekken voortkomen. Sacha stuurt de notulen naar het OT-GEN voor vaststellen via de mail.
- Op 21-03-2025 is Sacha aangesloten bij het overleg met alle voorzitters van de FSR'en van de UvA. Hierin is besproken:
 - De UvA wil een eigen versie van ChatGPT launchen voor studenten. Nu worden namelijk UvA documenten en papers aan online GPT's gegeven, waarbij niet gewaarborgd kan worden dat copyright rechten niet worden geschonden.
 - De COR (Centrale Ondernemingsraad) heeft het voorstel voor de nieuwe huisregels van de UvA afgekeurd. Aangezien zij instemmingsrecht hebben, zal er dus een nieuwe versie moeten komen.

Sacha heeft toegelicht dat er een mogelijkheid bestaat dat de FSR zal escaleren tot de Geschillencommissie van de UvA betreffende de OER-onderhandelingen over oefententamens. De FSR FdR heeft dit voorheen via de Opleidingscommissie gedaan.

- Op 24-03-2025 heeft Maisy vanuit de FSR een afspraak gehad met het Dienstencentrum (DC). Maisy heeft in dit tweewekelijkse overleg met Floor Biemans gesproken over de progressie rondom ELLLA. Linda Dusseljee-Peute heeft een document rondgestuurd met specifieke eisen voor de aanbesteding van het ELLLA budget en de fysieke locaties. Theo zal hier binnenkort een terugkoppeling over geven.
- Op 27-03-2025 heeft Sacha, samen met 3 andere voorzitters van andere facultaire studentenraden (FdR, FEB, FNWI) een informeel overlegd gevoerd met P. P. Verbeek (Rector van de UvA). De volgende onderwerpen zijn aan bod gekomen:
 - Lage opkomst verkiezingen
 - Andere faculteiten lopen tegen de lage opkomsten aan. Communicatie zou makkelijker zijn als de universiteit een pop-up op Canvas plaatste met een oproep te stemmen. Überhaupt zou een pagina op Canvas voor de FSR'en heel fijn zijn. Prof. Verbeek gaat hiernaar kijken.

- Invloed overheidsplannen
 - Zowel de bezuinigingen als de verplichte Nederlandstalige bachelors zouden financiële impact hebben. Prof. Verbeek gaf aan dat er voor alle scenario's financiële plannen worden opgesteld. Ook benadrukte hij dat de universiteit haar internationale insteek zeer belangrijk vindt. Hij gaf aan dat de impact voorsnog niet desastreus zijn, maar zeker iets om mee rekening te houden. Ook zou de impact zeer traag inwerken.
- Ethische samenwerkingen
 - Prof. Verbeek heeft toegelicht dat de commissie voor ethische samenwerkingen haar eerste advies heeft uitgebracht. Deze adviezen gaan over overkoepelende samenwerkingen. Reguliere oordelen over facultaire samenwerkingen gaan via de decaan en vallen buiten de scope van deze overkoepelende adviezen. Hij is nog bezig om de terugkoppeling van deze oordelen transparanter te maken, aangezien studenten de weinig terugkoppeling hebben ervaren als geheimzinnig.
- UvA chat AI
 - Er loopt een pilot voor UvA chat AI. Het is echter nog niet rond; vooral omdat ze nu afhankelijk zijn van Microsoft en graag wegblijven van grote techbedrijven. Dit loopt dus nog.

5.2. OER deel B GNK Ba (29 min)

De dossierhouders van de OER bachelor Geneeskunde (Ivar) heeft comments geplaatst en verhelderende vragen die de FSR wilde stellen die besproken zijn op de PV van 24-3-2025, zijn tijdens een kort overleg met Ivar, Bas, Wisse en Splinter, informeel met Petra en Ulla besproken. Op basis van dit gesprek heeft Ivar de reactie van de FSR aangepast. Deze concept reactie naar Neeltje is op deze PV ingestemd.

In deze PV is het advies van de FSR ingestemd en wordt hierna door Splinter naar Neeltje Schrofer gestuurd. Op het plenaire overleg zal met de opleiding worden gesproken/onderhandeld over de voorgestelde wijzigingen.

Besproken punten op de PV:

- B2.2: De FSR is hiermee akkoord.
- B4.4 lid 3: De FSR overlegt graag tijdens het OER-overleg wat het nut van het vrije programma is en hoe dit goed kan worden weergegeven in de OER
- B4.7c lid 1: Sacha vraagt na bij Vince hoe dit precies vorig jaar is gegaan. De FSR wil inzetten op het terugbrengen naar 15 werkdagen en eventueel compromis naar 18 werkdagen. Hierover wil de FSR graag in gesprek gaan.
- B4.9 lid 1: De FSR is hiermee akkoord.
- B4: De FSR stelt voor 'alle studiestof moet raadpleegbaar zijn op Canvas of in een op Canvas aangegeven bron.
- art. B6.3: De FSR ontvangt graag een kopie van Blad 1 en zal daarna reactie geven.
- art.B7.2 lid 1: De FSR is hiermee akkoord.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met 10 stemmen voor de opgestelde reactie met het advies van de FSR met betrekking tot de wijzigingsvoorstellen voor deel B bachelor geneeskunde van de OER van de Faculteit der Geneeskunde van de Universiteit van Amsterdam, welke zal gelden tijdens studiejaar 2025-2026.”

5.3. Verkiezingen evenement (4 min)

Op 13-02 heeft de FSR een actie opgezet om de FSR in het algemeen te promoten, waarbij partijen die deelnemen aan de verkiezingen ook waren uitgenodigd. Hierbij heeft zich een incident voorgedaan tussen het ziekenhuis en een partij. Op 15-05 stond een soortgelijk evenement op de planning. Er is ook richting de partijen gecommuniceerd dat er een tweede evenement zal plaatsvinden. Er zal echter andere voorbereiding nodig zijn dan voorheen, om herhaling van een dergelijk incident te voorkomen.

Naar aanleiding van het incident hebben enkele gesprekken plaatsgevonden. Hierbij een kort overzicht van de verschillende partijen waarmee de FSR in gesprek is geweest:

- Communicatie
Er is met de afdeling communicatie gesproken om verheldering te vragen betreffende het incident en om afspraken te maken die herhaling van een soortgelijk incident kunnen voorkomen. N.a.v. dit gesprek zijn spelregels opgesteld. Ook is afgesproken dat de beveiliging apart wordt gemaild over het evenement en dat die op de dag zelf gebeld worden.
- De Activistenpartij (AP)
Er is met de Activistenpartij per mail gesproken over het incident. Dit contact is overgenomen door Yvo Roos nadat de AP hem per mail heeft gecontacteerd. AP heeft hierbij hem verzocht tot een gesprek. Mondeling heeft Yvo Roos aan de FSR doorgegeven nader te bepalen of dit gesprek zal plaatsvinden, maar dat de FSR hier niet bij betrokken hoeft te worden.
- Yvo Roos
Er is met Yvo Roos over het incident gesproken tijdens het informeel overleg van 17-03. Hierbij heeft hij aangegeven dat hij tegenstrijdige verhalen heeft gehoord vanuit beveiliging en AP. Hij gaf aan hier geen eenduidige conclusie uit te kunnen trekken en de behandeling van het incident dus af te willen sluiten. Ook heeft hij het belang van vrije verkiezingen onderschreven en ziet hij de faculteit graag los van het ziekenhuis wat betreft de inhoud van flyers.

Sacha wil de nodige stappen zetten om een soortgelijk evenement in gang te brengen. Er moet vooral een werkvergunning aangevraagd worden voor de koffiekar. Hoe eerder hoe beter bij deze aanvraag. Echter is er nog geen mogelijkheid tot discussie geweest. In de volgende PV zal er dus een besluitvormend vergaderstuk volgen om het aankomend evenement precies vorm te geven. Middels dit vergaderstuk heeft Sacha de eerste belangrijke informatie geïnventariseerd en nagevraagd over welke onderdelen discussie gevoerd moet worden.

Sacha gaat dan ook een besluitvormend vergaderstuk schrijven. Hiermee wordt vastgelegd wat de rol van de FSR wordt bij de promotie van de stemperiode en de betrekking van alle deelnemende partijen. Ook wordt een datum vastgelegd voor een evenement (waarschijnlijk een koffiekar).

Verder gaat Sacha in het vergaderstuk opnemen of de FSR vindt dat zij de werkvergunning moet aanvragen voor partijen en wat het AmsterdamUMC locatie AMC ervan zou vinden dat AP nog een tweede keer zou komen.

Sacha gaat naar bekers ter promotie kijken.

Splinter gaat zijn idee naar Sacha sturen.

Sacha gaat data voor de koffiekar bekijken.

5.4. OER deel B GNK Ma (20 min)

De dossierhouder van de OER master Geneeskunde (Lieke) heeft comments geplaatst en verhelderende vragen die de FSR wilde stellen die besproken zijn op de PV van 24-3-2025. Deze zijn met Neeltje besproken door Lieke en o.b.v. hiervan zijn de aanpassingen verwerkt in de reactie die de FSR heeft opgesteld. Deze concept reactie naar Neeltje is op deze PV ingestemd.

In deze PV is het advies van de FSR ingestemd en wordt hierna door Splinter naar Neeltje Schrofer gestuurd. Op het plenaire overleg zal met de opleiding worden gesproken/onderhandeld over de voorgestelde wijzigingen.

Besproken punten op de PV:

- B 4.8a.4: De FSR is hiermee niet akkoord, aangezien het vorig jaar is aangepast van 15 werkdagen naar 18 werkdagen.
- B 4.8b.5 : De FSR is hiermee akkoord.

- B 4.9.1 en B4.9.2: Niet akkoord. Het voorstel van de FSR in regel 4 wordt afgewezen op basis van het feit dat dit een standaardtekst is, het gaat om onderwijseenheden die de student dient te volgen en niet om verplichte aanwezigheid. Het argument voor dit lid schrappen is dat het niet strookt met dat er boven tabel 4.2 'verplicht' staat. De FSR is van mening dat de onduidelijkheid blijft bestaan, omdat de tabel en de tekst elkaar nog steeds tegen spreken.
- B4.9.4: Lieke vraagt of 'afwezigheid zonder afmelding' wordt bedoeld. Tevens merkt de FSR op dat er geen kwantiteit is weergegeven. De FSR zou hierover graag in gesprek willen gaan.
- B4.9.5: Ook hierover wil de FSR het graag hebben tijdens het overleg.
- B 4.13.5: Lieke gaat informeel navragen waar de 2x 3 weken vandaan komen. Indien hierop een inhoudelijk antwoord komt, gaat de FSR dit nog nader bespreken.

"De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 8 stemmen voor en 2 stemmen onthouding - voor de opgestelde reactie met het advies van de FSR met betrekking tot de wijzigingsvoorstellen voor deel B master geneeskunde van de OER van de Faculteit der Geneeskunde van de Universiteit van Amsterdam, welke zal gelden tijdens studiejaar 2025-2026."

6. Centrale Studentenraad

6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit de CSR.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

- Op 24-03-2025 is Wisse naar de OVV-3 vakevaluatie geweest. Hier zijn een aantal punten besproken.
De SEH herhalingsles werd door sommige studenten als 'ongemakkelijk' bestempeld, omdat studenten onder toekijken van medestudenten moeten BLS'en.
 - Hierop waren een aantal voorstellen, zoals evaluatieformulieren onder de andere studenten, het spelen van een LOTUS of een bepaalde VR-ervaring, welke niet goed uitgelegd kon worden. De coördinatoren gaan nu kijken naar wat het beste zou werken.

Geriatricie werd door studenten in het begin als niet interessant bestempeld, door de vorm waarin het de eerste twee weken gebracht werd.

Symposia:

- De symposia werden vaak als te lang bestempeld, omdat er geen pauze tussen zat. Dit gaat als het goed is worden aangepast.
- Mogelijk verdwijnen sommige delen en worden tussendoor momenten met keypoints ingelast om de rode draad vast te houden tijdens het college.
- Het eerste symposium wordt opgeheven.

ZSA's werden bestempeld als saai, omdat in sommige gevallen deze enkel uit platte tekst bestonden. Voor volgend jaar worden meer E-learnings gemaakt.

Tussen verschillende leerdoelen was er overlap met eerdere jaren:

- Syncope - WDD-2
- Dementie - WDD-3
- Er wordt gekeken naar hoe het meer een aanvulling kan zijn op de eerdere vakken, door de lessen te herzien waarin eerder onderwijs wordt geëvalueerd.

Werkgroep volksgezondheid - deze bestond bijna volledig uit rekenwerk, om uit te leggen hoe de Populatie Attributieve Fractie (PAF) werkt. Echter werd het rekenwerk niet getentamineerd. Na het opbrengen hiervan besloten de coördinatoren dit volgend jaar wel te doen, op negatief advies van de JVT en Wisse, in verband met problemen rondom rekenmachines en het memoriseren van formules.

De collegevorm: 'het symposium' kwam ter sprake. Ulla gaat hier een reglement voor opstellen, omdat hier geen regels voor zijn.

De coördinatoren gaven aan dat de bestede studietijd lager lag dan gewenst, of gemiddeld. Hiertoe maken ze het vak volgend jaar waarschijnlijk iets zwaarder, met meer verdieping.

7.2. Werkcolleges (13 min)

Op de vorige PV zijn de werkcolleges beeldvormend en oordeelsvormend besproken. Tijdens deze PV is een voorstel opgesteld dat de FSR aan de opleiding zal voorleggen en eventueel een escalatieplan als zij niet akkoord gaat met dit voorstel.

- Studiestof (dwz stof die getentamineerd kan worden) van werkcolleges beperkt zich tot de tekst op de dia's en de inhoud van opgegeven bronnen op Canvas.
- Verdiepende informatie die tijdens de werkcolleges wordt besproken dient om studenten de opgegeven studiestof te leren toepassen en begrijpen. Deze verdieping wordt overigens aangemoedigd, omdat dit werkcolleges leuk maakt voor zowel docenten als studenten. Zolang alle feitelijke kennis in de studiestof terug te vinden is, mogen tentamenvragen ook uiteraard dezelfde vorm aanhouden als in het werkcollege wordt besproken (bijvoorbeeld vergelijkbare casussen of manieren van toepassen).
- 'Werkcollege' vervalt als bron waarnaar verwezen kan worden door docenten bij het maken van tentamenvragen of behandelen van bezwaren. Er dient ofwel naar de dia's, ofwel naar de studiestof verwezen te worden.

- Coördinatoren dragen er zorg voor dat bestaande werkcolleges binnen hun vak die niet aan deze eisen voldoen, worden voorzien van andere dia's of aanvullende bronnen.
- De studiestof moet door de student raadpleegbaar zijn en in plaats van het plaatsen van aanvullende bronnen op Canvas, zou het praktischer zijn dat indien stof op het tentamen komt die niet terug te halen is, bezwaren hierover als gegrond worden beoordeeld.

Wat betreft werkcolleges rondom de dubbele bachelor met biomedische wetenschappen (DuBa), vind de FSR het van belang dat DuBa studeerbaar moet blijven en het mogelijk moet zijn voor DuBa-studenten om toegang te krijgen tot opnames van de werkcolleges. Het is volgens de FSR de verantwoordelijkheid van de opleiding dat DuBa studenten toegang hebben tot de stof, aangezien zij zelf ook de DuBa faciliteren.

Ivana heeft nagevraagd in de DuBa-chat hoe dit nu gaat. Zij blijken tevreden met hoe het nu gaat. Als het roostertechnisch niet mogelijk is, moet de opleiding zorg dragen dat DuBa-studenten de werkcolleges kunnen bijwonen. Indien dit echt niet lukt, zou er een opname beschikbaar moeten worden gesteld, vindt de FSR.

Het opnemen van de werkcolleges met betrekking tot studenten met een functiebeperking is ook besproken op deze PV als tweede losstaande punt. De aard van de situatie met een functiebeperking is namelijk anders dan het volgen van een DuBa-traject. De FSR vindt dat mensen met een functiebeperking ook toegang moeten hebben tot opnames, aangezien zij een geldige reden hebben om sommige werkcolleges te missen of niet goed bij te kunnen houden.

Ivar/Wisse geeft het/de gekozen voorstel(len) door aan MT-BA. Wisse stuurt een mail om een extra overleg in te plannen om dit te bespreken.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

- Op 25-03-2025 is Splinter naar het Coördinatorenoverleg master Geneeskunde geweest Update programmatisch toetsen: de eindevaluatie blijft een low-stake beoordelingsmoment. Tussen- en eindevaluaties. De portfoliocommissies UvA en VU gaan samen zitten binnenkort om te stromen op de werkvloer.
Chirurgie wil net als neurologie (goede ervaringen daar) een coschap begeleider in gaan zetten (staflid die zowel tussen- als eindevaluaties doet).
De voorzitter van de portfolio commissie zegt dat het vaak van studenten hoort dat een eindevaluatie wordt uitgevoerd door iemand die (het portfolio van de student) de student niet goed kent. En dat dit niet zo de bedoeling is.
Visitatie: uitleg is gegeven aan de coördinatoren, en de mogelijkheid om een gepland inloopsprekkuur voor aan te melden.
Marc van Heerde heeft een update gegeven en wil graag dat coördinatoren niet afzonderlijk gaan handelen, maar dit met hem bespreken en allemaal samen tegelijk aan tafel.

Mondelinge rapportage visitatie donderdag 8 mei 16-16:15 CZ-4.

Near Peer Teaching wordt toegelicht door Ellen Bosnak, ontwikkeld obv de vernieuwing van Amsterdam UMC samen met Karen Nieuwenhuijsen. Volgende week 5 juni fysiek (mogelijkheid online).

Splinter past de eerste zin van bovenstaande StaVaZa aan met een onderwerp.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

- Op 13-03-2025 heeft directeur van het ELLLA kort met Bas gesproken over de huidige staat van ELLLA. Er is een selectieprocedure opgesteld door de directeur samen met Floor Biemans, David Neal, Auke Kersten en Denis Rodenburg. Hierbij werd gevraagd of de FSR nog aanmerkingen had op de huidige benodigdheden voor een mogelijke ELLLA TestStudio. Dit wordt op een latere datum nog behandeld.
- Op 19-03-2025 hadden Bas, Maisy en Danyscha hun 3 wekelijkse CoMI-overleg. Hierin zijn aanmerkende punten voor de OER deel B bespreking behandeld. Wat de FSR doet met betrekking tot diversiteit en hoe OC-MI hierover geïnformeerd over kan worden en het feit dat ACPC en mentoraat geen EC gebonden heeft (dit blijkt een overweging geweest te zijn vanuit de opleiding in verband met verplichte tijdsbesteding voor EC en indeling van andere onderwijseenheden).
- Op 24-03-2025 had Bas een evaluatie 3.3. Het vak verliep soepel met een interessant onderwerp. Volgend jaar wil de student graag één duidelijke oefentoets ipv 2 toetsen waarvan één geen antwoorden heeft en de ander de antwoorden recht onder de vraag. Cijfers voor opdracht vertraagt door persoonlijke omstandigheden docent.
- Op 26-03-2025 had Bas een evaluatie Mam05 + AS. Goed bevallen vak. Het is belangrijk dat docenten blijven afstemmen zodat er geen misverstanden ontstaan. De coördinator van AS1 gaat nadenken over hoe AI-gebruik zich verhoudt tot het vak sinds het gehele vak zicht betreft tot schrijven.
- Op 28-03-2025 heeft Bas gesproken met Floris van OT-MI, Floris heeft aangegeven dat het OT niet wil dat het stukje voor persoonlijke omstandigheden erin komt omdat dit nu al mogelijk is via de examencommissie. Ze wil liever de drempel iets hoger houden in verband met druk en het feit dat al zou er een extra herkansing mogelijk zijn ivm persoonlijke omstandigheden dat een student dit ook kan aanvragen wanneer een herkansing zelf wordt gemist wat betekent dat er een geheel nieuw tentamen/herkansing gemaakt moet worden.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

- Op 25-03-2025 is Wisse naar de MoFa werkgroep geweest. Hier zijn verschillende punten besproken en/of medegedeeld:
 - Roostertechnisch in het zomerrecess:

- Er is een planning gemaakt voor de verbouwing, de lessen in acht nemend. Er is echter meer ruimte nodig voor de verbouwing, en dus zal er creatief moeten worden geschoven tussen de bouw, de agenda en de lesroosters.
- Voor de MFAS betekent dit dat er waarschijnlijk geen lokalen vrij gaan zijn voor de introductieweek (in de zomervakantie), wisse geeft dit door.
- Offerteaanvraag is uitgezet plaatsgevonden voor:
 - Herstoffering
 - Werkplekken Vides (meubilair)
- De voetbaltafel komt er aan, staat even in de wacht
- Het installatietechnisch stuk wordt uitgewerkt.
- Half april wordt gestart met het plaatsen van de planten.
- Suzanne de fotograaf start pas met fotograferen wanneer er contact is geweest met de beeld- en kwaliteits/kunstcommissie.
- De eerder besproken muurbekleding kan helaas niet geplaatst worden in het kader van brandveiligheid. Hiertoe wordt deze waarschijnlijk vervangen door een extra geluiddempende viltlaag in een nader te bepalen kleur.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

Maisy stuurt de SR-enquête naar alle gremia door.

13.2. Rondvraag

- Wisse: 1. Verleden week spraken Splinter, Bas, Ivar en ik met Ulla en Petra over de OER. Toen bracht Ulla nog op hoe wij zouden kijken naar een OVV-2 herkansing in de kerstvakantie, zoals OVV-1. Wat vindt de FSR hier van?
 - >> De FSR vindt dit een gemakkelijke compromis voor studenten om de werkdruk in de zomer te verrichten.
- 2. In de NVMO groepsapp heb ik gedeeld over een mogelijk hotel. Wie wil er daar naartoe? dan kan ik boeken.
 - >> Na de PV wordt hiernaar gekeken.
- 3. Donderdag a.s. staat een vergadering over een nieuw template voor de E-learnings, waarvoor onze input is gevraagd. Ben zelf echter blijkbaar ingepland voor werk. Zou iemand met Maisy mee kunnen gaan?
 - >> Splinter gaat hiernaartoe.
- Danyscha: Ik merk dat ik veel bonnetjes niet heb als penningmeester. Ik hou graag het

overzicht, dus het is belangrijk dat alles wordt gestuurd en ingevuld op kostenplaats declaratie.

>> Iedereen gaat zijn/haar eigen declaraties na.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Sacha	1. gaat in gesprek met afdeling Communicatie 2. stuurt de notulen van het formele overleg naar het OT-GEN voor het vaststellen via de mail 3. vraagt na bij Vince hoe het vorig jaar is gegaan met de nakijktermijn van 15 werkdagen 4. besluitvormend vergaderstuk schrijven (verkiezingen evenement) 5. gaat naar bekers ter promotie kijken (verkiezingen evenement) 6. gaat data voor de koffiekar bekijken (verkiezingen evenement)	
Maisy	1. schrijft een vergaderstuk over 'de nacht van de vluchteling' 2. koppelt de reactie van de FSR terug aan Martijn van der Meulen en brengt hem in contact met Dr. Ravesloot 3. bestelt een A2-formaat evaluatieposter 4. bestelt de poster van de FSR 2024-2025 5. stuurt de SR-enquête naar alle gremia door	
Splinter	1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 2. neemt contact op met Fabiënne omtrent de vacature en sollicitatie van de toekomstige ambtelijk secretaris van de FSR 3. gaat TAQT-trainingen uitzoeken en voorstellen aan de overige raadsleden 4. het advies van de FSR naar Neeltje Schrofer sturen (OER deel B GNK Ba) 5. het advies van de FSR naar Neeltje Schrofer sturen (OER deel B GNK Ma) 6. gaat zijn idee naar Sacha sturen (verkiezingen evenement) 7. past de eerste zin van bovenstaande StaVaZa aan met een onderwerp.	
Ivana		
Lieke	1. gaat het onderscheid tussen 'verwacht' en 'verplicht' uitvragen bij Chantal Albicher	

Wisse	1. stuurt een mail om een extra overleg in te plannen om de werkcolleges te bespreken	
Bas		
Daniël		
Danyscha		
Ivar		
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies	1. bespreken de uitslagen van het SR-enquêteverslag met de desbetreffende gremia	
CoMa	1. met MT-MA de Plexuz app bespreken	
CoBa	1. met MT-BA de Plexuz app bespreken 2. gaat bedenken hoe zij de studiekeuzecheck voor zich ziet	
Dossierhouders		
Iedereen	1. gaat zijn/haar eigen declaraties na	

13.4. Afsluiting (20:57)

Sacha sluit de vergadering om 20:57.